
Protokół Nr 12/20
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego,

Handlu i Ochrony Środowiska
z dnia 21 grudnia 2020 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 21 grudnia2020 r. o godz. 9:00
Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 21 grudnia 2020 r. o godz. 09:35
Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Paweł Dzienisiewicz,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Józef Masianis,
5. Radny Janusz Zabłocki
6. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni:   
1. Radna Anna Krutul

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta,
2. Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta,
3. Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG,

4. Pani Marta Wojtkiewicz - Dzienis – Referent, 

5. Pani Ewelina Luto – Referent,

Do pkt. 1.

Posiedzenie Komisji  otworzył  i  przewodniczył  obradom  Pan Piotr  Maksimowicz –
Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska,
przywitał przybyłych gości. 

Do pkt. 2.

Radny  Pan  Piotr  Maksimowicz – Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa
Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska, przestawił proponowany porządek posiedzenia. 

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 5 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.
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Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny

na 2020 rok.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej

przez Gminę Miasto Sejny Powiatowi Sejneńskiemu na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa
w  Sejnach  od  ulicy  Nr  2579B  (ul.  Strażacka)  do  ulicy  Nr  2583B  (ul.
Słowackiego)".

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Miasta
Sejny na rok 2021.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granicy
aglomeracji Miasto Sejny.

8. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie uchwalenia  Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

9. Wolne wnioski i oświadczenia. 
10.Zakończenie posiedzenia.             

Do pkt 3. 

Pan  Piotr  Maksimowicz – Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,
Handlu  i  Ochrony  Środowiska  przeszedł  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały w
sprawie w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok oraz autopoprawkę do w/w
projektu.

Brak pytań i uwag do w\w projektu uchwały.

Pan przewodniczący komisji przeszedł do głosowania nad zaopiniowaniem projektu
uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Głosowało: 5 radnych
Za: 5 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w
budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Do pkt. 4

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Piotr  Maksimowicz –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy
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finansowej  przez  Gminę  Miasto  Sejny  Powiatowi  Sejneńskiemu  na  realizację  zadania
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa w Sejnach od
ulicy Nr 2579B (ul. Strażacka) do ulicy Nr 2583B (ul. Słowackiego)".

Projekt uchwały przedstawiła Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta.

Brak pytań i uwag do w\w projektu uchwały.

Pan  Przewodniczący  komisji  Pan Piotr  Maksimowicz -  przeszedł  do  głosowania  nad
projektem uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Sejny
Powiatowi  Sejneńskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.:  „Przebudowa  drogi
powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa w Sejnach od ulicy Nr 2579B (ul. Strażacka) do ulicy Nr
2583B (ul. Słowackiego)".

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 5 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie (5 głosów za) pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie
udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Sejny  Powiatowi  Sejneńskiemu  na
realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.:  „Przebudowa  drogi  powiatowej  Nr  2588B  ul.
Ogrodowa  w  Sejnach  od  ulicy  Nr  2579B  (ul.  Strażacka)  do  ulicy  Nr  2583B  (ul.
Słowackiego)".

Do pkt 5.

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta. 

W trakcie wypowiedzi dołączył Radny Marek Zubrzyński.

Radny Paweł Dzienisiewicz – zwrócił się z pytaniem co jest do sprzedaży ?

Pani Dominika Sidor –  Kierownik RPG – poinformowała,  że działka jest  przy ul.
Powstańców Sejneńskich,  która  nie  w chodzi  wkład działek w strefie  ekonomicznej  oraz
lokale usługowe, które były wycenione.

Radna Jolanta  Beata  Bagińska –  poinformowała,  że  na tej  komisji  jest  gościem i
zwróciła  się  z  prośba  o  przekazanie  informacji  tej  samej  co  na  poprzedniej  komisji.
Przypomniała  czego  dotyczyły  pytania:  uchwał  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej,  które
otrzymaliśmy w sobotę pytanie było czy te uwagi są uwzględnione w projekcie który nam
przedłożono na 14 dni przed planowanym terminem sesji. Prosi o wyjaśnienie tego jak na
poprzedniej komisji.

3



Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – te opinie są do projektów, które
przedłożyliśmy w listopadzie, na 14 dni przed sesją, wcześniej dzwoniłam do Regionalnej
Izby Obrachunkowej i pytałam się jakie są zastrzeżenia, literówki, które można poprawić by
projekt przedstawiony Państwu zawierał poprawione błędy. Ten projekt przesłany na 14 dni
przed sesją uwzględnia rady Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – prosi o wyjaśnienie kwestii dotyczącej otrzymania
tego pisma, ponieważ my otrzymując 14 dni przed sesją projekt nie wiedzieliśmy, że zawiera
on uwagi Regionalnej Izby Obrachunkowej a uchwały te otrzymaliśmy w sobotę. 

Pani  Bożena Renata  Miszkiel  –  Skarbnik  Miasta  – aby przedstawić  projekt  i  nie
poprawiać  już  później  zadzwoniłam  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  i  to  co  Panie
pamiętały mi wypunktowały a samą opinię przesłały 14 grudnia EPUAPem i my niestety jej
nie otrzymaliśmy, dopiero informatycy przesłali to nam w piątek. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – nie ma też na tych opiniach pieczątki wpływu do
urzędu. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta  –  tak  ponieważ  ja  to  dostałam
popołudniu w piątek kiedy już nie było sekretariatu. 

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska –  czy  wiążące  są  ustalenia  telefoniczne  zanim się
otrzyma pisma podpisane?

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – to są ich uwagi, które są zawarte w
pismach. 

Radny  Marek  Zbrzyński –  mam  taki  wniosek  by  punktem  odnośnie  Wieloletniej
Prognozy Finansowej oraz budżetem na przyszły rok się nie zajmować. W dniu dzisiejszym
nie jestem w stanie wypowiedzieć się na ten temat. 

Poinformowano, że porządek posiedzenia został przegłosowany i za późno już. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 0 radnych,
Przeciw – 4
Wstrzymało się od głosu – 2

Radni  większością  głosów  (4  głosy  przeciw  i  2  głosy  wstrzymujący  )  negatywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Do pkt 6.
Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu

posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu
Miasta Sejny na rok 2021.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta. 
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Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – poinformował, że mamy czas
na przyjęcie tych uchwał do końca stycznia.

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – poinformowała, że czas jest do 31
marca. Jeżeli nie uchwalamy to działamy na prowizorium. 

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Piotr  Maksimowicz –  poinformował,  że  dopiero
dzisiaj  zapoznał  się  z  opiniami  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej,  które  otrzymaliśmy  w
sobotę. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – projekt ten niewiele różni się od tego z
listopada. Zastrzeżenia główne są do sprzedaży mienia. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – budżet jest bardzo ważny musi być zgodny ze wszystkimi
przepisami, my nie mamy tej pewności czy to jest już wszystko uwzględnione. Może było
trzeba napisać nam to w emailu, że tu są zawarte uwagi Regionalnej Izby Obrachunkowej,
mam duże wątpliwości. 

Radny Stanisław Bulwin – było mało czasu na zapoznanie się.  

Radna Jolanta Beata Bagińska – najlepiej uchwalić budżet jak najszybciej a marzec wziął
się z ustawy covidowej. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 0 radnych,
Przeciw – 3
Wstrzymało się od głosu – 3

Radni  większością  głosów  (3  głosy  przeciw  i  3  głosy  wstrzymujący  się)  negatywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2021. 

Do pkt 7.

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest sprawozdanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie
wyznaczenia obszaru i granicy aglomeracji Miasto Sejny.

Pani Dominika Sidor – Kierownik – omówiła projekt uchwały. 
Radny Marek Zubrzyński – zwrócił  uwagę na uzasadnienie do projektu uchwały w

którym jest już napisane, że ul. Ogrodowa wykonana.
Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – ze względu na braki kadrowe w

Przedsiębiorstwie Gospodarki Komunalnej ul. Ogrodowa nie została wykonana w tym roku. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0
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Radni jednogłośnie (6 głosów za i 0 głos wstrzymujący się) pozytywnie zaopiniowali projekt
uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granicy aglomeracji Miasto Sejny.

Do pkt 8.

Przewodniczący Komisji  –  Pan Piotr  Maksimowicz –  przeszedł  do  kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Pani Ewelina Luto – Referent – omówiła projekt uchwały.  

Radni  jednogłośnie  (6  głosów  za  )  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Do pkt 9.

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, jakim są wolne wnioski i oświadczenia.

Radny  Marek  Zubrzyński –  poinformował,  że  w  projekcie  uchwały  w  sprawie
wyznaczenia obszaru i granicy aglomeracji Miasto Sejny chodziło mi o planowany termin
wykonania sieci ul. Ogrodowej bo miało zakończyć się 16.12.2020 r. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik – nie zostało wykonane.
Radny Marek Zubrzyński – powinna być autopoprawka i zmiana terminu, bo na dzień

dzisiejszy jest nieaktualna treść. 

Do pkt 10. 

Po  wyczerpaniu  porządku  posiedzenia  Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa
Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska – Pan Piotr Maksimowicz – zamknął posiedzenie
Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

                                                                                           Przewodniczący Komisji 
Protokołowała:
Karina Palewicz                                                                                                       /-/  Piotr Maksimowicz
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